
 Protokoll från styrelsemöte i Norderöns Byaförening 

  den 24 oktober 2022   
  Närvarande: Anna Frisk, Olle Axne, Erik Milton, Erik Olofsson, 

och Märta Norelius 

 

 

§1 Mötets öppnande 

 Anna förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Dagordning 

 Dagordningen fastställdes 

 

§3. Föregående protokoll 

- Informationen om minnesfonden ligger nu på hemsidan 

- Erik har fixat ett Googledokument där vi kan följa uthyrningarna och 

ungefär hur många som varit med. 

Protokollet lades därefter till handlingarna. 

 

§4 Ekonomin  

Ekonomin ser bra ut. Aktiviteter och köttförsäljning har bidragit till det. 

Bidragsansökan för Hembygdsgården är inskickad. 

 

§5 Inför vintern 

 Hembygdsgården 

 Erik M ordnar råttfällor (dessa sattes ut senare under veckan) 

 Tältlådan som stod utanför förrådet är inburen. 

 

 Midgården 

Erik O kollar upp och köper in två nya dammsugare, Twinnermunstycken samt 

värmare att sätta under husgrunden. 

Vi skänker bort den extra diskmaskinen. Erik O lägger ut det på interna 

Facebook sidan för att kolla om det finns intresse på ön för den därefter på 

Marketplace. 

Försäkringsbolagen kräver att vi håller värmen på minst 15 grader. 

 

Brygghuset 

Erik M kollar med Tobbe om det är låst, dasstunnan tömd och att det är i 

ordning inför vintern. 

 

 

 

 

 



§6 Fiber till Midgården? 

 Fiber – Erik M har haft kontakt med IP Only angående indragning av fiber.  

De ska hit på andra uppdrag år. Prisuppgiften vi fick är på 35 710:- inkl. moms 

sen tillkommer abonnemangskostnader på ca 10 000:-/år. Erik M kontaktar  

IP Only för att visa vårt intresse. 

 

§6 Köket på Midgården och eventuellt nytt trapphus 

Vi har fått ritningar på köksombyggnaden. Anna kontaktar dem för offert på 

inredningen. 

Olle kontaktar Max för att försöka få till en första ritning på trapphuset. 

 

§7 Älgjakt 

 Jakttorn är uppsatta. 

Vi har några älgar kvar i tilldelning. Vi avslutar nu försäljningen av köttlådor 

och beslutades att sälja eventuella ytterligare älgar på helvikt till slaktaren eller 

deltagande jägare. Erik M kontaktar jägarna för att informera om detta. 

 

§8  Övriga frågor 

- Luciafirande på ön blir 10 december. Det är Västanede/Tivarsgårdarna som 

är arrangörer. Anna kontaktar kyrkan angående detta. 

 

- Välkommen broschyrerna är snart slut. Erik O slutför påbörjad uppdatering  

samt ordnar med välkomstkorg till sina nyinflyttade grannar. 

 

- Vi ordnar med adventsfix den 22/11. Anna ordnar julgranar till Midgården 

och Hembygdsgården. 

 

§9 Mötets avslutande 

 Anna avslutade mötet. 

 

 

 Nästa möte bokades till den 22 november kl. 19 på Midgården 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Märta Norelius   Anna Frisk 


